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Protokół nr 4/24 

z posiedzenia Komisji Inwestycji i Mienia Komunalnego 

Rady Miejskiej w Mosinie, które odbyło się w dniu 19 września 

2024 r., w Sali Posiedzeń Urzędu Miejskiego w Mosinie, 

pl. 20 Października 1  

Posiedzenie otworzył o godz. 17:10 Przewodniczący Komisji 

Inwestycji i Mienia Komunalnego Rady Miejskiej w Mosinie Mateusz 

Fabisiak. W obradach udział wzięli członkowie wyżej wymienionej komisji 

stałej Rady Miejskiej w Mosinie oraz goście, zgodnie z listami obecności, 

które znajdują się w materiałach komisji. 

PRZEBIEG POSIEDZENIA:  

Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Roman Kolankiewicz przedstawił 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

pomiędzy Gminą Mosina a Miastem Puszczykowo w zakresie organizacji 

publicznego transportu zbiorowego, który znajduje się w materiałach 

komisji. 

W dyskusji radny Michał Sobieski poruszył temat częstotliwości kursów 

autobusów tymczasowej linii komunikacyjnej nr 696 na trasie dworzec 

kolejowy Puszczykowo – Puszczykówko – Jeziory – Puszczykówko – 

dworzec kolejowy Puszczykowo.  

Odpowiedzi na zgłoszone pytanie udzielili: Burmistrz Gminy Mosina 

Dominik Michalak i Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Roman 

Kolankiewicz. 

Komisja Inwestycji i Mienia Komunalnego przyjęła jednogłośnie, czyli 

7 głosami „za” – wniosek nr 1 dotyczący zaopiniowania projektu uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą 

Mosina a Miastem Puszczykowo w zakresie organizacji publicznego 

transportu zbiorowego. 

Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Roman Kolankiewicz przedstawił 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów 

najmu nieruchomości gruntowych w trybie bezprzetargowym na okres nie 

dłuższy niż 3 lata z dotychczasowymi najemcami, który znajduje się 

w materiałach komisji. 

W dyskusji radna Anna Kędziora poruszyła temat kosztów ponoszonych 

przez wynajmujących. 

Odpowiedzi na zgłoszone pytanie udzielił Zastępca Burmistrza Gminy 

Mosina Roman Kolankiewicz. 

Komisja Inwestycji i Mienia Komunalnego przyjęła jednogłośnie, czyli 

7 głosami „za” – wniosek nr 2 dotyczący zaopiniowania projektu uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu 
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nieruchomości gruntowych w trybie bezprzetargowym na okres nie dłuższy 

niż 3 lata z dotychczasowymi najemcami. 

Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Roman Kolankiewicz przedstawił 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne oddanie 

w trwały zarząd na czas nieoznaczony nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Mosina położonej w miejscowości Mosina, który 

znajduje się w materiałach komisji. 

Komisja Inwestycji i Mienia Komunalnego przyjęła jednogłośnie, czyli 

7 głosami „za” – wniosek nr 3 dotyczący zaopiniowania przedmiotowego 

projektu uchwały. 

Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Adam Ejchorst przedstawił realizację 

zadań wodociągowych i kanalizacyjnych na terenie wsi Borkowice 

i Bolesławiec przez AQUANET S.A. w 2024 r. 

W dyskusji poruszono między innymi następujące tematy:  

− pogarszającej się jakości wody ze studni na terenie wsi Borkowice 

i Bolesławiec; 

− potrzeby budowy wodociągu w wyżej wymienionych wsiach i gotowości 

części mieszkańców tych miejscowości do partycypacji w kosztach 

realizacji przedmiotowej inwestycji; 

− możliwości wprowadzenia przedmiotowego zadania do planu 

inwestycyjnego AQUANET S.A. 

Udział w niej wzięli: mieszkanka gminy Mosina [zanonimizowano] 

i mieszkaniec gminy Mosina [zanonimizowano]. 

Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzielili: Zastępca Burmistrza 

Gminy Mosina Adam Ejchorst, Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju 

Gminy Szymon Szydłowski oraz Zastępca Burmistrza Gminy Mosina 

Roman Kolankiewicz. 

Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gminy Szymon Szydłowski 

wraz z Zastępcą Burmistrza Gminy Mosina Adamem Ejchorstem 

przedstawił realizację zadań wodociągowych i kanalizacyjnych na terenie 

gminy Mosina (z pominięciem wsi Borkowice i Bolesławiec) przez 

AQUANET S.A. w 2024 r. 

W dyskusji poruszono między innymi następujące tematy:  

− projektowania przepompowni ścieków w Żabinku od strony Sowinek 

i konsekwencji z tym związanych dla budowy kanalizacji na tym terenie; 

− problemu ul. Malinowej w Krosinku; 

− problemu podłączenia się mieszkańców Sowińca do wodociągu. 

Udział w niej wzięli: radny Marcin Zawartowski, radny Mateusz 

Fabisiak i radna Wiesława Mania.  

Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzielili: Zastępca Burmistrza 

Gminy Mosina Adam Ejchorst, Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju 

Gminy Szymon Szydłowski oraz Zastępca Burmistrza Gminy Mosina 

Roman Kolankiewicz. 
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Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Adam Ejchorst przedstawił przebieg 

spotkania z przedstawicielami Oddziału Terenowego w Poznaniu 

Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa i Prezesem Majątku Rogalin 

Sp. z o. o. Mikołajem Pietraszak-Dmowskim. 

W dyskusji w powyższej sprawie udział wzięli: radna Wiesława Mania, 

Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Adam Ejchorst, Kierownik Referatu 

Inwestycji i Rozwoju Gminy Szymon Szydłowski oraz Zastępca 

Burmistrza Gminy Mosina Roman Kolankiewicz. 

Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gminy Szymon Szydłowski 

przedstawił realizację inwestycji drogowych zaplanowanych w budżecie 

Gminy Mosina na rok 2024. 

W dyskusji poruszono między innymi następujące tematy: 

− ul. Sosnowej w Pecnej; 

− zakresu projektu ul. Krosińskiej; 

− ul. Jasnej w Mosinie; 

− ul. Nadleśnej w Mosinie; 

− ul. Brzozowej i ul. Kwiatowej w Pecnej; 

− dojazdu do Ośrodka Sportu i Rekreacji w Mosinie; 

− możliwości budowy etapami ul. Akacjowej i ul. Matejki w Mosinie; 

− rozwiązania problemu ul. Bocznej w Krośnie; 

− wprowadzonej zmiany organizacji ruchu w Krosinku; 

− remontu ścieżki rowerowej w ciągu ul. Leszczyńskiej w Mosinie. 

Udział w niej wzięli: radna Wiesława Mania, radny Michał Sobieski, 

radny Marcin Paetz, radny Mateusz Fabisiak i radna Anna Kędziora. 

Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzielili: Zastępca Burmistrza 

Gminy Mosina Adam Ejchorst, Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju 

Gminy Szymon Szydłowski oraz Zastępca Burmistrza Gminy Mosina 

Roman Kolankiewicz. 

Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gminy Szymon Szydłowski 

przedstawił projekt remontu ul. Farbiarskiej w Mosinie. 

W dyskusji poruszono między innymi następujące tematy:  

− potrzeby zwrócenia uwagi podczas remontu ul. Farbiarskiej w Mosinie 

na studzienkę kanalizacyjną, o której wcześniej mówił radny Arkadiusz 

Cebulski; 

− zakresu przedmiotowego remontu; 

− wniosku o środki zewnętrzne na to zadanie i uzależnienia realizacji tego 

remontu od ich pozyskania. 

Udział w niej wzięli: radny Mateusz Fabisiak, radny Marcin 

Zawartowski, radna Wiesława Mania i radna Anna Kędziora.  

Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzielili: Kierownik Referatu 

Inwestycji i Rozwoju Gminy Szymon Szydłowski, Zastępca Burmistrza 

Gminy Mosina Adam Ejchorst oraz Zastępca Burmistrza Gminy Mosina 

Roman Kolankiewicz. 
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Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Adam Ejchorst przedstawił swoje 

pismo RI.7021.10.3.2024MWi z dnia 9 września 2024 r. skierowane 

do AQUANET S. A. w sprawie projektu Programu Działań Inwestycyjnych 

(PDI) Spółki AQUANET na lata 2025-2034, które znajduje się 

w materiałach komisji. 

Przewodniczący obrad Mateusz Fabisiak przedstawił swoją interpelację 

w sprawie nieodpłatnego oddania w trwały zarząd Szkole Podstawowej 

„Pod Lipami” w Krosinku działek o nr ewid. 149/9 i 149/13 

z przeznaczeniem ich na plac zabaw, która wraz z innymi dokumentami 

dotyczącymi tej sprawy znajduje się w materiałach komisji. 

W dyskusji w powyższej sprawie udział wzięli: radna Anna Kędziora, 

radna Wiesława Mania, Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Roman 

Kolankiewicz, radny Marcin Zawartowski, radny Mateusz Fabisiak 

oraz Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gminy Szymon 

Szydłowski. 

W jej wyniku, Komisja Inwestycji i Mienia Komunalnego przyjęła 6 głosami 

„za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” – wniosek nr 4 dotyczący 

przeznaczenia na cele sportowo-rekreacyjne dla mieszkańców działek 

o nr ewid. 149/9 i 149/13, obręb Krosinko. 

Następnie Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Adam Ejchorst, Kierownik 

Referatu Inwestycji i Rozwoju Gminy Szymon Szydłowski oraz Zastępca 

Burmistrza Gminy Mosina Roman Kolankiewicz udzielili odpowiedzi 

na pytania radnego Marcina Zawartowskiego, które między innymi 

dotyczyły: działań mających na celu modernizację Przedszkola nr 3 

Integracyjnego w Mosinie oraz progów zwalniających na ul. Gałczyńskiego 

w Mosinie. 

Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Roman Kolankiewicz przedstawił 

wniosek w sprawie remontu świetlicy wiejskiej w Wiórku. 

W trakcie tego wystąpienia, Salę Posiedzeń opuścił radny Marcin Paetz, 

tak więc odtąd w dalszym ciągu tego posiedzenia Komisji Inwestycji 

i Mienia Komunalnego udział brało 6 jej członków. 

Następnie Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gminy Szymon 

Szydłowski udzielił odpowiedzi na pytanie radnego Marcina 

Zawartowskiego, które dotyczyło możliwości montażu studni chłonnych 

na wskazanych przez niego ulicach. 

WNIOSKI PRZYJĘTE PRZEZ KOMISJĘ INWESTYCJI i MIENIA 

KOMUNALNEGO: 

1. Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Mosina a Miastem 

Puszczykowo w zakresie organizacji publicznego transportu zbiorowego. 

2. Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnych umów najmu nieruchomości gruntowych 
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w trybie bezprzetargowym na okres nie dłuższy niż 3 lata 

z dotychczasowymi najemcami. 

3. Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na nieodpłatne oddanie w trwały zarząd na czas nieoznaczony 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Mosina położonej 

w miejscowości Mosina. 

4. Komisja wnioskuje o przeznaczenie na cele sportowo-rekreacyjne 

dla mieszkańców działek o nr ewid. 149/9 i 149/13, obręb Krosinko. 

Na tym posiedzenie zakończono o godz. 20:32. 

protokołował przewodniczył 

(-) Piotr Sokołowski (-) Mateusz Fabisiak 


